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محسن رضایی: موشک جواب موشک است

محســن رضایی در واکنش به اظهارات و تصمیمات پرحاشــیه سیاســت مداران آمریکایی امروز بار دیگر بر ساتخاذ سیاســن مقندرانه در برابر جبهه استکبار تاکید کرد. رضایی که این روزها  برخلاف 
ســایر سیاســتمداران که سکوت پیشــه کردند به گزافه گویی های سران آمریکا به خوبی پاســخ می دهد در جواب اظهارات غیرمســئولانه آمریکایی ها در خصوص آزمایش موشکی گفت این روزها 
موشــک جواب موشــک است. دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظام در مطلبی تحت عنوان»سیاست واقعی« نوشت: موشک جواب موشک است. محســن رضایی در صفحه شخصی اینستاگرام 

خود نوشــت: پس از 40 ســال معلوم شــده است که سریال کلینتون، بوش، اوباما و ترامپ در مقابل ایران، سیاست خنده و سیلی است. ایران در مقابل خنده آن ها نرمش قهرمانانه و در مقابل 
ســیلی آن ها ندامت را برای شــان رقم زده اســت؛ بنابراین وقتی گفت وگوی تمدن ها و برجام با ســد تهدیدات بوش و ترامپ مواجه باشــد، ادامه نرمش موجب می شــود که آن ها به مراکز 

هســته ای ایران حمله کنند، چون فکر می کنند ما جز خنده و دســت مریزاد در چنته دیپلماسی نداریم ولی اگر بدانند موشک جواب موشک است جز لفاظی، رجزخوانی و غارت پول های 
عربستان طرفی نخواهند بست.

زمان احمدی نژاد هم می شد مذاکره کرد
مهــرداد بذرپــاش در همایــش بررســی 
نقــش  و  انقلابی گــری  شــاخصه های 
دانشــجویان در دانشــگاه بوعلی ســینای 
همدان  در پاســخ به دانشــجویی که گفت 
در زمان رئیــس جمهــوری احمدی نژاد از 
مدیریت اسفناک او خبری نداشتید یا اعتقاد 

داشتید مدیریت کارآمدی داشته است؟ تصریح کرد: مدیریت متعالی شما را 
نمی دانم کجای دلم بگذارم؟ رشد منفی ۶ درصد را به مثبت ۶ درصد رساندید، 
کشــورهای اسکاندیناوری هم ادعای رشــد ۱۲ درصدی ندارند. بذرپاش با 
تأکید بر اینکه حتی از احمدی نژاد و جلیلی هم انتقاد داشــتم، تصریح کرد: 
قبول داریم که زمان ریاســت جمهوری احمدی نژاد حتما می شــد مذاکره 
بهتری هم کرد اما همین "برجام" که به عنوان معجزه قرن رو کردید، ۱۱ بار 
در دوسال اخیر نقض شد. بیانیه خواندن شرف دارد به دیکته نوشتن توسط ما.

امید بستن به برجام نهایت خامی است
مراســم  در  میرســلیم  ســیدمصطفی 
بزرگداشــت دهه فجر که در مســجد امام 
حسن عســکری)ع( شــهرک کوثر قزوین 
برگزار شد اظهار داشــت: برجام یک نکته 
مثبت داشت و آن اینکه در نتیجه مذاکرات 
و انتشــار اخبــار آن در جهــان، حقانیت و 

مظلومیــت ایران در افکار عمومی جهان اثبات شــد و دنیا فهمید که ایران 
به دنبال خراب کردن جهان نیســت بلکه به دنبال راهکار و درســت کردن 
آن اســت. مذاکرات هســته ای منجر به این شــد که مظلومیت ما در دنیا 
برطرف شــود اما بقیه ماجرا نازرنگی طرف های مقابل ما بود. امید بســتن 
به اینکه برجام به نتیجه ای برســد و سپس همه مسائل ما حل شود و سیل 
 برکــت از آمریــکا به ایران جریان پیــدا کند نهایت خامی و از دســت دادن

 فرصت است.

قصد شرکت در انتخابات را ندارم
مرضیــه وحیددســتجردی ضمــن ابــراز 
امیــدواری از اتحــاد گروه هــای اصولگرا 
در قالــب جبهه نیروهــای مردمی انقلاب 
اســلامی اظهار کرد: نتایجی که تا به حال 
به دســت آمده خیلی بیشتر از حد انتظار ما 
بوده، تاکنــون تقریبا غیــر از یکی دو مورد 

تمام نیروهای ارزشــی و انقلابی زیر چتر جبهــه نیروهای مردمی گرد هم 
آمده انــد کــه امید داریم آن یکــی دو گروه هم به این اتحــاد بپیوندند. وی 
در پاســخ به ســوالی ضمن تکذیب کاندیداتوری خود در انتخابات 9۶ بیان 
کرد: همان طور که شــورای نگهبان تایید کرده است بانوان نیز اجازه دارند 
که کاندیدای انتخابات ریاست جمهوری شوند و سپس صلاحیت شان در 
راســتای اینکه چقدر تجربه و سابقه دارند بررسی شود، اما من صد در صد 

قصد شرکت در انتخابات را ندارم.

جهانگیری در مراسم آغاز اجرای طرح 
توسعه پالایشگاه آبادان: 

 کمترین تردیدی 
برای توسعه روابط با چین 

وجود ندارد
اســحاق جهانگیری عصر روز دوشنبه در آیین آغاز 
عملیــات اجرایــی طرح توســعه و تثبیــت ظرفیت 
پالایشــگاه آبــادان وزارت نفت را یکــی از وزارتخانه 
های موفــق در اجرای اقتصاد مقاومتی دانســت و 
گفت: وزارت نفت عملکرد بسیار خوبی در چارچوب 
اقتصاد مقاومتی داشــته و بســیار خوب درخشیده 
است. جهانگیری افزود: این وزارتخانه هم در سرمایه 
گــذاری در بخش هایی که مــورد تاکید رهبر معظم 
انقلاب و سیاست های اقتصاد مقاومتی بوده نقش 
خوبی ایفا کرده و هم در بخش میادین مشترک نفت و 
گاز دستاوردهای ارزشمندی داشته است. جهانگیری 
افزود: این وزارتخانه هم در سرمایه گذاری در بخش 
هایی که مورد تاکید رهبر معظم انقلاب و سیاســت 
های اقتصــاد مقاومتی بوده نقش خوبی ایفا کرده و 
هم در بخش میادین مشترک نفت و گاز دستاوردهای 
ارزشمندی داشته است.  وی با اشاره به اینکه تلاش 
برای توســعه و پیشرفت در سرتاســر کشور در حال 
انجام است، تصریح کرد: البته ممکن است کمبودها 
و نواقصی در کشــور وجود داشــته باشــد اما یکی از 
مهمترین مســئولیت ها که بر دوش مدیران کشــور 
وجود دارد این اســت که بــا پیگیری جدی و نظارت 
کارها را تا مرحله آخر به سرانجام برسانند. جهانگیری 
با اشاره به توجه و عنایت ویژه دولت تدبیر و امید نسبت 
به پالایشگاه آبادان گفت: پالایشگاه آبادان از ابتدای 
کار دولــت تدبیر و امید به عنوان یک موضوع جدی 
مطرح بود چرا که این پالایشگاه نماد صنعتی شدن 
ایران است و در مقطعی که زندگی به شکل سنتی در 
ایران در جریان بــود، آبادان مرکز ورود صنایع جدید 
و تکنولوژی بوده است. معاون اول رییس جمهور با 
تاکید بر اینکه پالایشــگاه آبادان باید به فناوری ها و 
تکنولوژی های روز دنیا مجهز شــود، گفت: در نظر 
برخی از دوستان تردید وجود داشت که آیا مصلحت 
است که پالایشگاه جدیدی در آبادان احداث کنیم یا 
نه؟ وی با اشاره به حجم عظیم سرمایه گذاری برای 
اجرای طرح توسعه پالایشــگاه آبادان خاطر نشان 
کــرد: این طرح قرار اســت با ســرمایه گذاری ۲.7 
میلیارد دلار اجرا شــود که رقمی بســیار بزرگ است 
و هم در داخل کشــور و هم در خارج از کشــور توجه 
زیادی به این طرح معطوف شده و طرف های خارجی 
فراوانی متقاضی سرمایه گذاری در چنین پروژه های 
بزرگی هستند. معاون اول رییس جمهور با تاکید بر 
اینکه باید مســئولین کشور در خصوص مشکلات و 
مسائل به یک تفاهم برسند گفت: البته ممکن است 
در راهکارها میان مدیران و مســئولین اختلاف نظر 
وجود داشته باشد اما امروز همه به این باور رسیده اند 
که موضوع اقتصاد، بیکاری و معیشت مردم مسأله 
اصلی ایران است و همه باید برای حل این مشکلات 
کمک کننــد. وی اهمیت توجه و انتخاب شــرکای 
خارجی خوب برای اجرای طرح ها را مورد تاکید قرار 
داد و گفت: کشــور چین که طرف قرار داد در اجرای 
طرح توســعه پالایشگاه آبادان است کشوری مهم و 
دوست راهبردی ما است و در ایران کمترین تردیدی 
برای توسعه روابط اقتصادی و سیاسی با چین وجود 
ندارد. جهانگیری با اشــاره بــه توافق صورت گرفته 
میان رؤسای جمهوری ایران و چین مبنی بر برقراری 
روابط راهبردی میان دو کشور گفت: برقراری روابط 
راهبردی میان ایران و چین موضوعی جدی است و 
حتــی پس از برجام نیز ایران روابط اقتصادی خود را 

با چین افزایش خواهد داد.

پارس نیوز نوشت: بالاترین دستاورد و بزرگ ترین چالش انقلاب
در یکی از رسانه های خارجی خواندم که بعد از فوت امام خمینی )ره(، برای اولین بعد از دهه ها در ایران بود که تکلیف حکومت در تهران 
مشخص شد. تلاش مستقل ایران برای شکل دهی به نظم جدید منطقه ای یکی دیگر از موارد روشن در تأیید ادعای استقلال سیاسی 

کشورمان است.

 عصر ایران نوشت: ناطق نوری نقش رابط را برای اصلاح طلبان بازی می کند؟
در آستانه چهلمین روز درگذشت هاشمی رفسنجانی همچنان این سوال که جانشین آیت الله در سپهر سیاست ایران کیست؟ بی جواب 

مانده است.

 خبرآنلاین نوشت: یک مسجدِ سیاسی بی مناره؛ گره  خورده با نام آیت الله طالقانی
سال ها است که خیابان جمهوری، نرسیده به چهارراه استانبول، مسجدی را در دل خود جای داده که با سردر قدیمی و بی آلایشش، آدم را 

می برد به دهه 40. همان زمانی که روحانیون انقلابی مساجد را برای روشنگری های انقلابی شان انتخاب کرده بودند.

 فردا نیوز نوشت: چرا توکلی هشتگ #ویژه_خوار را برای به نعمت زاده به کار برد؟
وزیر صنعت، معدن و تجارت، هنگامی که ردای وزارت به تن می کند، به تدریج از عضویت در شرکتهای مذکور انصراف می دهد. عضویت 

در هیات مدیره، مدیرعاملی، بازرسی یا.... به نام دختران و همسر نعمت زاده ثبت می شود.

عکس روزسایت نگار

در هفتمین روز از ایام 
الله دهه مبارک فجر 
با حضور سردار حسین 
دهقان وزیر دفاع و 
پشتیبانی نیروهای 
مسلح از ۵ دستاورد رزمی 
– دفاعی رونمایی شد.

خبرنامه
دوشــنبه 18 بهمن مــاه 1395

بهدورازتبلیغاتبهپروندههارسیدگیمیکنیم
رییس قوه قضاییه: تازه کارها در آمریکا گمان می کنند تهدید اثر دارد

رییــس قوه قضاییــه رمز بقای انقلاب اســلامی را حضور مــردم در صحنه و 
اســتقامت بر آرمان های انقلاب دانســت و با دعــوت از مردم برای حضور در 
راهپیمایــی ۲۲ بهمن گفت: هر بار که حضور مــردم در راهپیمایی ۲۲ بهمن 
گسترده تر و با شکوه تر بوده، تهدیدهای دشمن فروکش کرده و فهمیده اند که 

ملت ما با فشار و ارعاب عقب نشینی نخواهد کرد.
آیت الله آملی لاریجانی در جلسه مسئولان عالی قضایی، با تبریک ایام الله دهه 
فجر و فرارسیدن سالروز پیروزی انقلاب اسلامی، یاد و خاطره امام راحل)قدس 
الله نفســه الزکیه( و شــهدای انقلاب را گرامی داشت و تصریح کرد: انقلاب 
اسلامی حقیقتاً از الطاف و نعمت های بزرگ الهی برای ملت ما بود؛ بویژه آن 
که تقریبا تمام شــرق و غرب علیه انقلاب و نهضت مردم بســیج شده بودند اما 
ملت عزیز ایران با وحدت و انسجام و با رهبری های داهیانه حضرت امام)ره( 

مسیر پر پیچ و خم انقلاب را پیمودند و در نهایت به پیروزی دست یافتند.
رییس قوه قضاییه با بیان اینکه همگی باید قدردان این نعمت الهی باشیم، بر 
لــزوم مطالعه اثرات انقلاب در منطقه و جهان به صورت مســتقل تاکید کرد و 
افــزود: تا زمانی که از درون به انقلاب نگاه کنیم و اثر آن را در منطقه و جهان 
به صورت مســتقل و از بیرون مطالعه نکنیم، متوجــه تاثیرات عمیق انقلاب 
اســلامی نخواهیم شــد. به بیان دیگر، کســانی که از بیرون نظاره گر انقلاب 
اســلامی هســتند بســیار بهتر می توانند آثار مهم آن را ببینند و بیان کنند و بر 

همین اساس تاکنون مطالب زیادی در این خصوص نگاشته شده است.
آملــی لاریجانی با بیان اینکه انقلاب اســلامی راه جدیدی را در جهان مطرح 
کرد، ادامه داد: ســخن جدید انقلاب اســلامی ایران، نظام سیاسی متکی به 
آرای مردم از یک ســو و مبتنی بر ارزش های الهی از ســوی دیگر بود. پس از 
فروپاشــی شــوروی گفته بودند که لیبرال دموکراسی پایان تاریخ بشریت است 
یعنی لیبرال دمکراســی بر همه جا حاکم می شود. اما این را پیش بینی نکرده 
بودند که انقلاب اســلامی، به کمال رسیده و بعنوان یک نظریه سیاسی بدیل 

در مقابل لیبرال دموکراسی، راه خود را ادامه خواهد داد.
رئیس دســتگاه قضایی اظهار کرد: در جهانی که نیاز به ارزش های معنوی و 
بازگشت به آموزه های دینی احساس می شود، لیبرال دموکراسی حرفی برای 
گفتن ندارد. از ســوی دیگر بنیان های اخلاقی در مغرب زمین دچار فروپاشی 
شــده و برخی وضعیت تفکر اخلاقی در این کشــورها را به نهیلیسم اخلاقی یا 
همان پــوچ گرایی تعبیر کرده اند. وقتی خدا از مرکز توجهات بشــر بیرون می 
رود و انسان جایگزین آن می شود طبیعی است که ارزش های الهی و توجه به 

آخرت و حق تعالی رنگ می بازد.
آملی لاریجانی، انقلاب اسلامی را نقطه بازگشت به معنویت و آرای حقیقی مردم 
توصیف کرد و گفت: در بسیاری از کشورها که ادعای حقوق بشر و لیبرالیسم 
دارند، بســیاری از نظام های دموکراتیک و ســاز و کارهای آنها صوری است و 
مکانیزم ها را به گونه ای طراحی می کنند که مردم مجبور شوند بین بد و بدتر، 

یکی را انتخاب کنند و این آزادی در انتخاب نیست.
رئیس دستگاه قضایی، ثمره دیگر انقلاب را رهایی مردم از فشارها، چپاول ها و 
زورگویی های دیکتاتوری پهلوی دانست و خاطر نشان کرد: انقلاب اسلامی بر 
همه این تجاوزها و خیانت ها خط بطلان کشید و امروز بالنده تر از قبل با وجود 

همه تهدیدها، تحریم ها و مشکلات راه خود را طی می کند. آملی لاریجانی با 
بیان اینکه امروز جمهوری اسلامی از ارکان معادلات سیاسی و نظامی در منطقه 
اســت، یادآور شد: اوایل انقلاب رسانه های بیگانه هر روز می گفتند که امروز 
یا فردا انقلاب شکســت می خورد. این تبلیغات تا آنجا بود که حضرت امام)ره( 
نیز در فرمایش های خود به آن اشــاره داشتند و حضور گسترده مردمِ همیشه 
در صحنه را همواره به رخ دشــمن می کشیدند. بی تردید، رمز پیروزی انقلاب 
و ادامه حیات آن، همین وحدت و انسجام مردم و استقامت بر آرمان ها است.
رئیس قوه قضاییه رهبری های داهیانه امام راحل )ره( و از همه مهمتر نیت الهی 
و خالص مجاهدان را از دیگر ارکان پیروزی انقلاب دانســت و افزود: استمرار 
مســیر انقلاب نیز وابســته به حضور مردم در صحنه، استقامت بر آرمان های 
اصیل انقلاب و آموزه های امام راحل )ره( و پیروی از خلف صالح ایشان یعنی 
مقام معظم رهبری )مدظله العالی( و از همه مهمتر اخلاص در نیت ها است. 
از آنجا که این ارکان، بیانگر فطرت الهی انقلاب اســت، بقای آن را تضمین و 

راه پیشرفت کشور را باز می کند.
رئیس قوه قضاییه، حضور مردم در صحنه را خنثی کننده نفوذ دشمنان و سپر 
محکمی درمقابل  تلاش های دشمن برای تخریب نظام و اعمال تحریم ها و 
تهدیدها برشمرد و خاطر نشان کرد: یکی از بزرگ ترین تجلیات حضور مردم در 
صحنه، شرکت در راهپیمایی ۲۲ بهمن است. هر بار که این حضور با شکوهتر 

و گســترده تر بوده است، شــاهد فروکش کردن تهدیدهای دشمن بوده ایم و 
آنها فهمیده اند که ملت ما هرگز با ارعاب و فشار عقب نشینی نخواهند کرد.

رئیس قوه قضاییه تاکید کرد: همه مسئولان باید قدردان حضور مردم باشند و 
فراموش نکنند که آنچه راه خدمت رسانی را برای ما هموار کرده همین حضور 
مردم در صحنه بوده است. قدردانی مسئولان نیز این است که در انجام وظایف 
و خدمات خود کوتاهی نکنند و ما هم به نوبه خود در دســتگاه قضایی به ملت 
عزیز اطمینان می دهیم که قــوه قضاییه همواره تلاش های مضاعفی برای 
حل و فصل دعاوی و احقاق حقوق عامه داشــته ایم و این مســیر را همچنان 
بــا وجود حجم بــالای پرونده ها و کمبود امکانات و نیروی انســانی، با قوت و 

قدرت ادامه خواهیم داد.
آملــی لاریجانی راه قوه قضاییه را در رســیدگی به همــه پرونده ها بویژه پرونده 
های کلان و ملی، راهی روشن توصیف کرد و گفت: در رسیدگی به این قبیل 
پرونده ها گاهی با موانعی مواجه هســتیم اما قاطعانه و به دور از تبلیغات رسانه 

ای، تنها بر مدار قانون و شرع حرکت می کنیم.
رئیس دستگاه قضایی با اشاره به ارایه خدمات گسترده از سوی قضات شریف 
و کارکنان خدوم قوه قضاییه و سازمان های تابعه تاکید کرد: هرگز اجازه نداده 
ایم که کمبودهای بسیار زیاد اعم از کمبود نیروی انسانی، اعتبارات و امکانات، 

خلل اساسی در رسیدگی به دعاوی مردم و پرونده ها ایجاد کند.


